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WARNING: Risk of electric shock, fire or personal injury. This 
product must be installed safely. 

Min water pressure 0.07MPa (dynamic pressure) 
Max water pressure 0.74MPa.

When install the product in the room, a stop valve shall be installed in a close 
proximity. For emergency circumstances, the water inlet valve shall be stopped 
without using any tools; otherwise unexpected failure may cause the loss to the 
customer. 
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Warning: Risk of electric shock, fire or personal injury. 
This product must be installed safely. 

140mm
20mm

70mm
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Gasket

Insert screw into gasket separately.

Gasket

Gasket

Snap screws into mounting board and toilet mounting holes, move 
washer so to snap into the mounting board groove. Pay attention to 
the washer direction: bending side upwards for washer close to 
hole. 

Place each screw into washer, pay attention to the washer direction: 
bending side upwards for washer close to the hole. 
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Arrow 2

Arrow 1

Arrow 1
Mounting 
plate

Slightly lift cover front tip, observe rear bugle slot, guide mounting plate into 
the groove (per arrow 1 direction) Align the slot on the mounting plate with the 
groove located below the toilet seat. 

Slide the seat onto the mounting plate, front tip downwards (per arrow 2 
direction) until you feel it snaps into place.

For Toilets without Threaded Inserts:

To adjust cover position, do not remove cover; only loosen screws to adjust 
cover and mounting plate position. Tight down the bolts when desired position 
is acquired.

For Toilets with Threaded Inserts:

To adjust cover position, remove cover first, readjust mounting plate position. 

Once the mounting plate is confirmed, tighten screws, fasten mounting plate, 
re-install cover.  
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Connect T-valve to water supply system (valve shall be purchased by 
customer). 

Water tank inlet hose

Bidet seat inlet hose

          Please use new hose enclosed with tools. Please do not reuse 
the old hose.  

Remove the orange rubber cap of Bidet inlet valve. 
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Ensure if water inlet valve is OPEN. 
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警告：触电、火灾或人身伤害的危险。本产品必须安全接地。

最小進水壓力0.07MPa（動壓）
最大進水壓力0.74MPa。

在安裝本產品的同一房間中，需要在觸手可及的位置安裝一個止水閥，
用於緊急情況下，無需借助工具即可切斷本產品的進水水路；否則本產品
的意外故障可能會導致使用者損失。
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140mm
20mm

70mm

警告：触电、火灾或人身伤害的危险。本产品必须安
全接地。
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把每個螺絲分別插入墊圈內，注意墊片方向：墊片近孔彎折處向上。

移動墊圈，使之卡在安裝板的凹槽

內，注意墊片方向：墊片近孔彎折處向上。

墊片

墊片

墊片

墊片。
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箭頭2

箭頭1

箭頭1
安裝板

對無螺紋孔的座便蓋：

要調節座便蓋的位置，不需移除座便蓋，只需擰松螺母，調節座便蓋及安
裝板的位置，當位置適當時，直接擰緊螺母即可。

對有螺紋孔的座便蓋：

要調節座便蓋位置，請先移除座便蓋，重新調節安裝板的位置。

一旦座便蓋位置確定，擰緊螺釘，緊固安裝板，重新安裝座便蓋。

座便器前端略微抬起，觀察後端凸出卡槽，正確導入安裝板的凹槽內 

(按箭頭1)。

向後推到底時，前端向下（按箭頭2）按，聽到“哢嚓”聲後，說明安裝

到位。
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水箱

三通
便盖

把三通與供水系統相連（角閥需客戶自行購買）。

器。
必須使用隨器具附帶的新軟管組件，舊軟管組件不能重複使用。

移去座便器進水閥端口的橙色橡膠帽。
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確認進水閥是否已打開。

/
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